
zápis zjednání
Osadního výboru Bedřichovice

1. jednání výboru / zasedací místnost KD Bedřichovice

Datum: 14.11.2022 .
Přítomni: Rudolf Hýbela, Jan Jež, Zuzana Mikové, Helena Straková,

Richard Straka, Jiří Tomášek, Ivan Vávro
Omluveni:
Hosté:
Program:

1. Plán práce OVB ve volebním období 2022 až 2026
2. Termíny jednání OVB
3. Příprava slavnostního rozsvěcení vánočního stromu
4. Různé

Osadní výbor se sešel v kompletním zvoleném složení. Na jednání byly projednány 
následující body:

Ad 1) Osadní výbor projednal první návrh dlouhodobého plánu rozvoje Bedřichovic a 
shodl se na postupném podrobnějším projednání jednotlivých bodů. Za priority OVB 
považuje pokračování v rekonstrukci centra obce. Ústředním cílem je dobudování 
kulturního domu, a to realizací novostavby druhé části KD. Projednání konkrétního 
požadavku na kapacity a využití této budovy bude předmětem dalších jednání výboru. 
Stavba nové části KD předpokládá vymístění garáže, využívané SDH Bedřichovice. 
Řešením je realizace dlouhodobě připravované koncepce vybudování samostatné 
hasičské zbrojnice na místě RD Jarolímových, který byl za tímto účelem Městem 
zakoupen. OVB se shodl na následujícím postupu prací.

A. Chronologie přípravy stavby hasičské zbrojnice:

2023 - projektová příprava, stavební řízení
2024 - výběr zhotovitele a zahájení stavby
2025 - dokončení stavby, předání k užívání
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- Realizace stavby nové hasičské zbrojnice umožní vystěhování veškerého 
zařízení v užívání SDH Bedřichovice z objektu KD

- Společenská místnost bude poskytovat dočasný azyl pro bedřichovickou 
knihovnu

B. Chronologie přípravy stavby KD, II. etapa:

2024 - projektová příprava, *
2025 - stavební řízení, výběr zhotovitele
2026 - zahájení stavby
2027 - dokončení stavby

Stavba KD, II. etapy bude znamenat uzavření KD po dobu provádění prací. Důvody 
jsou na straně omezení přístupu, stavební zásahy do KD v navazujících stavebních 
objektech, změny v oblasti vytápění a připojení na energie apod. Bude nezbytné 
zajistit nové prostory pro fungování SDH Bedřichovice, veřejné knihovny a zázemí 
pro jednání OVB a bedřichovických spolků. Stavba zbrojnice s možností využití 
nových prostor pro tyto účely se jeví jako logický postup.

OVB dále považuje projednal požadavek na pokračování přípravy opravy komunikací 
v ulicích Stodůlky a U Hájku. V obou případech se bude jednat o vybudování 
kanalizace, kabelizace NN, instalace veřejného osvětlení a opravy povrchů 
komunikací. Podrobné zadání bude předmětem dalších jednání výboru.

Ad 2) Osadní výbor se shodl na pravidelných jednáních výboru vždy první pondělí 
v měsíci od 18 hodin. Změna termínu v měsících, kdy tento pravidelný termín nebude 
vhodný, bude řešena zvlášť.

Ad 3) Osadní výbor projednal přípravu slavnostního rozsvěcení vánočního stromu 
v sobotu 26. 11.2022 v 17 hodin. Byly rozvrženy následující úkoly:

- Instalace stromu, osvětlení - městský úřad
- Zahájení, úvodní slovo - Ivan Vávro
- Ozvučení - městský úřad
- Koledy, reprodukovaná hudba - Ivan Vávro
- Občerstvení (svařák, kelímky) - Rudolf Hýbela
- Plakát, příprava - Rudolf Hýbela
- Propagace, tisk a vylepení plakátu - Ivan Vávro
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Ad 4)
- Osadní výbor projednal návrh účasti dalších osob, spjatých s Bedřichovicemi, 

najednáních OVB, konkrétně:
Daniela Bednářová 
Tereza Bednářová 
Anežka Staňková
Výbor se shodl na souhlasu jejich účasti na svých jednáních.

- Výbor se zabýval otázkou údržby zeleně vobci. Žádá příslušný odbor města o 
předložení plánu údržby zeleně.

- Výbor doporučuje provést prořezání stromů v ulici Krátká, některé větve jsou 
trouchnivé a hrozí nebezpečí pádu

- Výbor se domnívá, že nefunguje v obci obecní rozhlas, navrhuje prověření a 
opravu

- V sobotu 17.12. proběhne koncert Mistříňanky, zahájení v 16 hodin
- V pondělí 26.12. proběhne Štěpánská zábava, hraje VYPRAHLO ROCK, 

začátek ve 20 hod.
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